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Abstract (en)
The invention relates to a device for bolting a two-wing door having a gangway wing (1) and a standing wing (2) which has a spring-loaded bolt
engaging into a door frame (6), the bolt possessing an actuating projection, on which a construction part of the gangway wing (1) engages. So that
the device is independent of a lock, the actuating projection is to be a stud (19), on which a run-on slope (21) of the gangway wing (1) engages.
<IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Verriegeln einer zweiflügeligen Tür mit einem Gehflügel (1) und einem Standflügel (2), der einen
federbelasteten, in eine Türzarge (6) eingreifenden Riegel aufweist, wobei der Riegel einen Betätigungsvorsprung aufweist, an dem ein Bauteil des
Gehflügels (1) angreift. Damit die Vorrichtung schloßunabhängig ist, soll der Betätigungsvorsprung ein Zapfen (19) sein, an dem eine Anlaufschräge
(21) des Gehflügels (1) angreift. <IMAGE>
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